
Title (en)
Electronic scoring device for tennis matches.

Title (de)
Elektronische Zähleinrichtung für Tenniswettkämpfe.

Title (fr)
Dispositif électronique de marque pour matches de tennis.

Publication
EP 0492342 A1 19920701 (DE)

Application
EP 91121526 A 19911216

Priority
DE 4041419 A 19901221

Abstract (en)
A scoring device which consists essentially of a microprocessor and an alphanumerical display allows not only the counting of points but also the
time monitoring and time display typical in tennis. For this purpose, the display field (1) of the display device has additional figures, which can be
actuated by the microprocessor, in corresponding fields (8, 9). These additional figures are activated by pressing a push button (3) and then display
the permissible warm-up and/or interval times in seconds and minutes. <IMAGE>

Abstract (de)
Eine Zähleinrichtung, die im wesentlichen aus einem Mikroprozessor und einer alphanumerischen Anzeige besteht, erlaubt nicht nur das Zählen von
Punkten sondern auch die tennistypischen Zeitüberwachungen und -anzeigen. Hierzu hat das Anzeigefeld (1) der Anzeigevorrichtung zusätzliche
von dem Mikroprozessor ansteuerbare Ziffern in entsprechenden Feldern (8, 9). Diese zusätzlichen Ziffern werden durch Betätigung eines
Drucktasters (3) aktiviert und zeigen dann die zulässigen Einschlag- und/oder Pausenzeiten in Sekunden und Minuten an. <IMAGE>
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